
Šport in mladina v Polju
Krajevna skupnost Polje je ena večjih ne samo v naši občini

narveč v ljubljanski regiji, saj ima že zdaj okoli 6500 prebivalcev.
fo je kraj, ki se hitro razvija in se v njem naseljujejo vedno novi
>bčani, od tega veliko mladih. V preteklosti sta obstajala dva kul-
umo-športna domova. Pred leti so ju prodali podjetjema Satunius
n Izolit. Posledica tega pa je nedejavnost mladih in ostalih obča-
IOV, ker nimajo prostorov oziroma objektov za razne dejavnosti.
iiladina se zateka samo k RK Borec, ki pa ne tnore zadovoljiti vseh
nteresov mladfli po športnem in rekreativnem delovanju. Zato in z
lmžbenopolitičnega vidika (op. pisca: na razpolago imajo samo
jostilno, bife in cetkev) so vsi dejavniki KS Polje sklenili ustanoviti
portno društvo, ki bo zajemalo vse področje aktivnosti za mlade
n starejše. V razgovoru s predstavnikom novoustanovljenega
Iruštva smo zvedeli za naslednje:

Tovariš Slavko Todorovič,
tako ste se lotili dela za usta-
lavijanje ŠD Polje in kaksni so
aši načrti?

Potreba na terenu je nakazo-
rala razširitev športne in re-
:reativne dejavnosti. Imeli smo
kupni sestanek KS, SZDL, ZK,
'B in RK Borca v okviru njih
CK Polje (kegljaški kJub) ter
istanovili SD Polje kot osred-

njo športno organizacijo, ki bo
koordinirala vse delo klubov in
sekcij. Skrbela bo za razvoj pod
skupnim vodstvom. Istočasno
pa se je pridružil tej zamisli tudi
balinarski klub Polje.

Kako komentirate dejstvo,
da niste pristopDi k ŠD Slavija
in v čem vidite vaše boljše
delo?

Možnost združitve so obrav-

Savko Todorovič

navali v klubih in na svetu KS
Polje. Soglasno je bil sprejet
sklep^ da združitev ne izvede-
mo. Zelimo sodelovati z vsemi
športnimi in drugimi organizaci-
jami na enakopravni osnovi in v
vzajemni pomoči. Papirnici
Vevče se zahvaljujemo za izka-
zano pomoč v letu 1974, prav
tako pa se zahvaljujemo tudi
drugim delovnim kolektivom,
ki so našli razumevanje za naše
pretekle in sedanje težave.

Glede na trenutne možnosti
ste morda dobili od SITKS
kaka navodila ali imate morda
zagotovljeno finančno pomoč?

Glede tega smo precej raz-
očarani. Na začetku te zamisli
so nas vsi celo priganjali, češ,
dajte, organizirajte se! Zdaj pa,
ko smo to izvedli in potrebu-
jemo vso podporo, na poslane
dopise ni nobenega odgovora.
Neuradni komentarji so, žal,

taki, da nas negirajo in obsojajo
zato, ker nismo pristopili k SD
Slavija.

Kako daleč ste z zamislijo o
graditvi družbeno-prosvetno-re-
kreativnega centra v Polju?

Res je, pričeli smo akcijo za
gradnjo takega centra, ki jo za-
enkrat vodi UO ŠD Polje. Čim-
prej pa bo izvoljen gradbeni od-
bor pri KS Polje, ki bo vodil in
načrtoval akcijo.

Kakšen odziv mladine in če
gledamo z vidika rekreacije -
odraslih pričakujete v vašem
društvu?

Po množičnosti lahko govori-
mo že sedaj, saj je trenutno pri
rokometu okrog 80 članov,
kegljanje obiskuje 85, balinanje
120 in košarko 55 članov. Gle-
de na celovit program, ki bodo
v njem zastopane še odbojka,
strelstvo in kulturne dejavnosti,
pa lahko resnično pričakujemo
množičnost v pravem pomenu
besede.

In na koncu: kaj bi radi po-
vedali našim bralcem in obča-
nom KS Polje?

Tako široko zasnovana akcija
zahteva širšo družbeno podporo
in razumevanje. Vse občane to-
rej prosimo, da s svojim delom
prispevajo k uresničevanju na-
ših skupnih ciijev. Gradnja
objekta bi rešila na področju
kulture, športa in političnega
življenja veliko problemov v
našiKSPolje.
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